

# 東海大學聯董會基督徒新生獎助學金條例

Regulations Regarding “the Christian Freshmen Scholarship of Tunghai University Funded by the United Board”

本條例於民國 100 年 3 月 4 日基督教指導委員會通過修訂  
Amended by the Christian Advising Committee on March 4th, 2011

本條例於民國 101 年基督教指導委員會通過修訂  
Amended by the Christian Advising Committee in 2012

第一條 東海大學為鼓勵教會優秀青年就讀本校,特別提供「東海大學聯董會基督徒新生獎助學金」(以下簡稱本獎助學金)。

Article 1 “The Christian Freshmen Scholarship of Tunghai University Funded by the United Board” (hereinafter referred as “this Scholarship”) is set up to encourage outstanding Christian students to study at Tunghai University.

第二條 本獎助學金每年金額由「亞洲基督教高等教育聯合董事會」專款支應。

Article 2 The expense of this Scholarship is to be paid from “The United Board of Christian Higher Education in Asia Fund.”

第三條 由基督教指導委員會推選五名獎學金委員,審理本獎助學金相關事宜。

Article 3 The Christian Advising Committee is to nominate five members to review all relative matters regarding this Scholarship.

第四條 申請期限:下學期開學後至三月底。

Article 4 (Application Timeline) Applications will be accepted from the beginning of the second semester to the end of March.

第五條 申請資格：

1. 本校大一及研究所基督徒新生。
2. 入學後固定參加教會聚會及參與本校各團契或小組聚會。

Article 5 Eligible Requirements

- I. Applicants must be Christian undergraduate or postgraduate freshmen of Tunghai University.
- II. Applicants need to attend the worship gatherings of a church regularly, and join a Christian fellowship or small group of Tunghai University.

第六條 申請辦法:申請者填寫申請書並備妥下列資料繳至校牧室。

1. 所屬教會牧長推薦函一份。
2. 本校團契家長或輔導推薦函一份。
3. 學生證影本。
4. 含全班及全系名次之上學期在校成績單。

Article 6 (Application) Applicants need to fill out the application form and submit the form along with the following materials:

- I. A recommendation letter from the minister of the church to which the applicant belongs.
- II. A recommendation letter from a host or counsellor of the fellowship of Tunghai University.
- III. Photocopy of the applicant’s student ID.
- IV. An academic transcript including the ranking of his/her class and department of the previous semester.

第七條 獎助金額

由獎學金委員會依下列情況斟酌決定：

1. 申請者是否積極參與教會。
2. 申請者是否在東海校內團契穩定聚會或服事。

Article 7 (Quota) While deciding on the quota, the Scholarship Committee will take the following conditions into account:

- I. Whether the applicant is actively involved in a church.
- II. Whether the applicant regularly attends and serves in the fellowship at Tunghai.

第八條 獎助金額及名額由獎學金委員會審查決定後,經基督教指導委員會通過送學務處撥款。

Article 8 After the Scholarship Committee reviews the quota and the list of awarded students, the result shall be approved by the Christian Advising Committee, then given to the Office of Student Affairs for appropriation.

第九條 本辦法經基督教指導委員會訂定,修正時亦同。

Article 9 These regulations were stipulated by the Christian Advising Committee, and amendments should also be made through the same committee.